
 

 

Zápis ze zasedání shromáždění 
 

Společenství vlastníků jednotek Tererova 1355–1356, zapsané v rejstříku společenství 

vlastníků jednotek vedeném Městským soudem v Praze, oddíl S, vložka 14177, IČO 

29131316, se sídlem Tererova 1356/6, Chodov, 149 00 Praha 4, 

 

svolaného Výborem Společenství vlastníků jednotek Tererova 1355 – 1356 

 

jež se konalo ve čtvrtek 19. 10. 2023 v 18 hod  

v jídelně ZŠ Ke Kateřinkám 1400, Praha 4 

———————————————————————————————————— 

 

1) Úvod a kontrola usnášeníschopnosti, volba zapisovatele a ověřovatele 

 

Paní Cenková z pozice předsedajícího shromáždění na úvod přivítala všechny přítomné. V 

krátkosti se vyjádřila k podnětu kontrolní komise, který se vztahoval k upuštění od 

požadovaného ověření plných mocí, které proběhlo na předchozím shromáždění a vyzvala 

zástupce skrutátora, aby vysvětlil způsob hlasování. 

 

Pan Lapáček – zástupce MČ Praha 11 představil svůj mandát plynoucí z usnesení MČ Prahy 

11 a sdělil jakým způsobem má v jednotlivých bodech stanoveno hlasovat. 

 

Bylo konstatováno, že je přítomno 61,88% vlastníků a shromáždění vlastníků je 

usnášeníschopné. 

 

Návrh: Zapisovatelem shromáždění byla navržena paní Aneta Biskupová, ověřovateli 

pánové Jaroslav Kyselý a Vladimír Zurek. 

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

2) Schválení programu 

 

Návrh: Schválení programu dle pozvánky. 

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

3) Informace o proběhlých opravách a činnostivýboru 

 

Předsedající přednesla některé významné body ze zprávy o činnostivýboru, celá zpráva byla 

zveřejněna ve vývěskách domů a na webu SVJ. 

 

Součástí zprávy byla také informace o provedené havarijní opravě na výtazích ve vchodech 

1355/4, 1356/6 za 369.000Kč. Následně byla přednesena i informace o nutné opravě na 

výtazích ve vchodech 1355/4a, 1356/6a, která dle cenové nabídky bude stát 189.000Kč.  

 

Návrh: Dodatečné schválení provedené opravy čtyř výtahů v celkové ceně 369.000Kč. 

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 



 

 

 

Návrh: Schválení opravy výtahů 1355/4a, 1356/6a v ceně 189.000Kč. 

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

Členka výboru paní Sentenská přednesla zprávu o hospodaření za uplynulou část roku 2023.  

 

4) Zpráva kontrolní komise 

 

Pan Kyselý prezentoval zprávu kontrolní komise o proběhlých kontrolách a zjištěních. 

Kontrolní komise konstatovala, že nebyly zjištěny žádné závažné nedostatky a uvedla své 

doporučující podněty. Kontrolní komise podpořila schválení účetní závěrky za rok 2022. 

Pan Kyselý se krátce vyjádřil i k udělování plných mocí a sdělil názor a doporučení k 

následující volbě členů výboru. Zpráva byla shromážděním vzata na vědomí.  

 

5) Schválení účetní závěrky za rok 2022 

 

Účetní závěrka za rok 2022 byla zveřejněna ve vývěskách domů. 

 

Návrh:  Schválení účetní závěrky za rok 2022.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

6) Projednání odměny pro statutární orgány  

 

Předsedající krátce odůvodnila návrh a uvedla, že se jedná rovněž i o odměnu za 

odpovědnost, která je s činností ve výboru spjata.Pan Kyselý za kontrolní komisi návrh 

podpořil. 

 

Návrh:  Schválení odměny pro statutární orgán ve výši 30.000 Kč měsíčně s účinností od 

01.01.2024.  

Hlasování: přítomno 61.88% vlastníků, pro 92,42% přítomných, proti 7,58% přítomných, 

zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

7) Volba členů statutárního orgánů  

 

Paní Cenkováve zkratce pohovořila o blížícím se konci jejího mandátního období a sdělila 

přítomným svůj názor na její další pokračování ve výboru. 

 

Pan Volf informoval přítomné o svém rozhodnutí rezignovat na funkci člena výboru a 

vysvětlil své důvody. Předsedající mu poděkovala za činnost, kterou pro výbor vykonával. 

Vyjádření obou výše uvedených členů výboru bylo také zveřejněno ve zpravodaji.  

 

Na výzvu předsedající ke kandidatuře na funkci člena výboru se přihlásil pan David 

Kropáček a krátce se shromáždění představil. 

 

Pan Kyselý vystoupil a vyslovil podporu paní Cenkové a jménem kontrolní komise podpořil 

její kandidaturu.  



 

 

 

Návrh:  Volba člena výboru SVJ: David Kropáček.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0.00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

Návrh: Volba člena výboru SVJ: Lenka Cenková.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 81,69% přítomných, proti 18,31% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

8) Navýšení příspěvku do FO  

 

Předsedající úvodem vysvětlila, že se jedná o bod k diskuzi a krátce přednesla odůvodnění 

návrhu. Po proběhlé diskuzi, kde se řešilo i razantnější navýšení příspěvků, bylo nakonec 

hlasováno o původním návrhu. 

 

Návrh:  Schválení navýšení příspěvku do FO na 35,- Kč /m2 měsíčně s účinností od 

01.01.2024.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

9) Hlasování o mimořádném příspěvku do FO ve výši úroků z účtů (běžný, spořící,  

termínovaný)  

 

Předsedající přednesla zdůvodnění tohoto návrhu a po krátké diskusi vzešel z pléna návrh, 

aby se i všechny budoucí úroky pravidelně převáděly do FO formou mimořádného 

příspěvku.  

 

Návrh: Schválení převodu současných i všech budoucích výnosů z úroků do FO, jakožto 

mimořádného přízpěvku 

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

10) Schválení rozpočtu  

 

Návrh rozpočtu byl zveřejněn spolu s pozvánkou. Po krátkém odůvodnění jednotlivých 

položek proběhla diskuse, zda střechu revitalizovat celou nebo po částech. Na žádost 

přítomných pan Jirkal, jakožto odborník v oboru, sdělil svůj názor, že doporučuje realizovat 

celou střechu najednou.  

 

Návrh:  Schválení celkové revitalizace střechy s rozpočtovým rámcem 6.000.000,- Kč.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

O ostatních položkách rozpočtu bylo hlasováno najednou. 

 

Návrh: Schválení výměny kanalizačních stoupaček v rozsahu dvou pater (20ks) s 

rozpočtovým rámcem 1.000.000,- Kč, schválení periodické výměny vodoměrů s 



 

 

rozpočtovým rámcem 600.000,- Kč a schválení rekonstrukce sklepní místnosti č.2 s 

rozpočtovým rámcem 150.000,- Kč.  

Hlasování: přítomno 61,88% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

11) Zdravotní středisko - předání údržby MČ Praha 11 

 

Předsedající seznámila vlastníky se situací okolo zdravotního střediska, konkrétně společné 

chodby mezi lékařskými ordinacemi. MČ Praha 11, jakožto výlučný vlastník lékařských 

ordinací, je nyní ochotna převzít údržbu této chodby, neboť slouží výlučně jejím 

nájemníkům a je potřeba zcela odlišná frekvence údržby než u ostatních společných chodeb. 

Stejný princip je ochotna MČP11 přijmout i v případě úhrady osvětlení a úklidu. 

 

Definitivním řešením situace je změna prohlášení vlastníka. Tento typ změny (nedochází ke 

změně vlastnických podílů) musí odsouhlasit prostá většina vlastníků. Nově by společná 

chodba mezi lékařskými ordinacemi byla „společným prostorem svěřeným k výlučnému 

užívání vlastníku lékařských ordinací“. 

 

Protože příprava změny prohlášení vlastníka bude nějaký čas trvat, dočasným řešením je 

uzavření dohody s MČ Praha 11 o předání údržby a úhradě osvětlení a úklidu. 

 

Návrh: Schválení dočasné dohody o převzetí  údržby lékařské chodby včetně  úhrady 

osvětlení a úklidu.  

Hlasování: přítomno 59,70% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

Návrh: Schválení záměru změny prohlášení vlastníka ve smyslu, aby se chodba 

zdravotnického střediska stala společným prostorem svěřeným do výhradního užívání 

vlastníkům nebytových prostor.  

Hlasování: přítomno 59,70% vlastníků, pro 100,00% přítomných, proti 0,00% 

přítomných, zdrželo se 0,00% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

12) Hlasování o umístění klimatizace na plášť budovy - paní Brandejsová  

 

Paní Brandejsová vystoupila a sdělila vlastníkům odůvodnění své žádosti. Předsedající 

doplnila, že ve stejné situaci (nemají lodžii, kam by mohli umístit klimatizaci), je v domě 

celkem 21 bytů. Proběhla velmi široká diskuse. Padl návrh, aby se hlasování týkalo všech 

bytů, které nemají lodžii. 

 

Početní zastoupení obou protichůdných názorů bylo podobné. Zástupce MČ Praha11 se dle 

mandátu přiklonil k početnější skupině.  

 

Návrh:  Schválení umístění klimatizační jednotky na plášť budovy pro byty bez lodžie. 

Hlasování: přítomno 59,70% vlastníků, pro 74,86% přítomných, proti 20,35% 

přítomných, zdrželo se 4,79% přítomných. Návrh byl přijat. 

 

Předsedající na dotaz přítomných doplnila, že na základě rozhodnutí shromáždění budou 

aktualizována „Pravidla pro umístění předmětů na plášť budovy“, kde jsou již nyní pro 



 

 

obdobné předměty uvedeny konkrétní podmínky, a ty jsou: předložení technické 

dokumentace od odborné firmy, instalaci provede odborná firma a samozřejmě za údržbu a 

případné škody odpovídá vlastník jednotky.  

 

Pan Lapáček po projednání tohoto bodu poděkoval za plynulost jednání a vyjádřil poklonu 

za chování vlastníků. Vzhledem k tomu, že k dalším bodům nemá udělený mandát, opouští 

shromáždění vlastníků a odchází na probíhající schůzi zastupitelstva MČ Prahy 11.  

 

13) Různé  

 

Ke konci shromáždění proběhla otevřená diskuze o pozemcích pod kontejnery, které 

využívají sousední domy, přítomní podpořili myšlenku smírnější komunikace a hledání 

společného kompromisního řešení. 

Na dotaz ve věci vydávání Zpravodaje, uvedl Marek Volf, že je připraven nadále pokračovat 

ve vydávání tohoto oběžníku ve spolupráci s výborem. 

 

Závěrem shromáždění předsedající všem poděkovala za jejich účast a za plynulý a 

bezproblémový průběh shromáždění.  

 

 

 

Shromáždění vlastníků skončilo v 21:00. 

 

 

Příloha zápisu:  prezenční listina  

   pozvánka 

 

 

 

Předsedající shromáždění:          Zapsala:               Ověřili:  

Ing. Lenka Cenková                   Mgr. Aneta Biskupová, DiS.   Jaroslav Kyselý 

          Vladimír Zurek 


